
Bestyrelsesmøde 17-01-2024

1. Fastelavn
2. Generalforsamling
3. Hal 2
4. Container
5. Evt.

----------------------------

Ad. 1: 
Rema vil gerne være med til fastelavn og har foreslået en opgradering af aktiviteter med både 
hoppeborg, popcorn maskine og slush-ice. Vi bestiller 150 fastelavnsboller (samme som sidste år) 
via Rema. Badminton bemander boden og beholder overskuddet derfra.

Prisen for arrangementet bliver 25,- per barn (voksne gratis) så vi kan dække udgifterne.

Indkøb (Rema): Duge, køller x5, farvekridt, kroner, tønder x10 heraf 3 pap, slikposer til udlevering, 
tape (alm. Og pakke), affaldsposer, serpentiner.
Kategorier: Tre stk. 0-3 (pap), tre stk. 4-6, tre stk. 7-9, ét stk. 10+

Slik (klovneposer): Udleveres centralt til alle børn efter slagningen og ligger ikke i tønderne. 
I tønderne spørger vi Rema om han kan smide lidt ”fyld” i selve tønderne

Peter sørger for bod, inkl. bemanding.
Mai-Brit sørger for samrådets indkøb (Rema)
Jakob snakker med FDF (Lone) ift. udsmykning af tønder

Frivillige (til tønder): 5x badminton, FDF, samråd

Ad. 2:
GF afholdes tirsdag den 19. marts kl. 19:30 i cafeteriet i Klaruphallen (Peter booker).

Daniel sørger for regnskab og budget.
Jakob sørger for dirigent og gave hertil.
Morten sørger for annoncering.

Jakob vil gerne udtræde af bestyrelsen, Mai-Brit ligeså. Peter, Morten og Daniel genopstiller. Mai-
Brit spørger i gymnastik. Jakob spørger Christina Kleis. Daniel skriver et ”jobopslag” til 
bestyrelsesmedlem til annoncering på Facebook osv. 



Jakob laver et handover-skriv med fokus på formandens rolle og opgaver.

Ad. 3:
Forberedelse er i gang (projektering, udbud og licitation) og byggestart april, med færdiggørelse 
ultimo 2024. 

Ad. 4:
Jakob dribler fondsansøgninger i mål. Daniel undersøger Fuglsang matriklen, samt undersøger 
forsikringsforhold.

Ad. 5:
Intet at bemærke.


